

Health coverage in Oregon



- Find out what **coverage and savings** you can get at [OregonHealthCare.gov/WindowShop](https://www.OregonHealthCare.gov/WindowShop)



- **Financial help** is available through the **Marketplace** for both monthly and other out-of-pocket costs



- **Free coverage** may be available to kids, teens, and adults through the **Oregon Health Plan** at [OHP.Oregon.gov](https://www.OHP.Oregon.gov)



- Compact of Free Association (COFA) Premium Assistance Program is available for low-income **COFA citizens**



- Find **free, local help** at [OregonHealthCare.gov/GetHelp](https://www.OregonHealthCare.gov/GetHelp)



Compact of Free Association (COFA)
Premium Assistance Program



www.OregonHealthCare.gov | 855-268-3767 (toll-free)

440-5492 (8/20/COM)

Медицинское страхование в Орегоне



- Сведения об объеме страхования и возможных сбережениях см. на сайте OregonHealthCare.gov/WindowShop



- Финансовая помощь предлагается организацией Marketplace в отношении как ежемесячных, так и переменных расходов



- Бесплатное страхование доступно детям, подросткам и совершеннолетним участникам программы Oregon Health Plan, см. OHP. Oregon.gov



- Льготная программа помощи доступна гражданам с низким доходом, участвующим в ассоциации Compact of Free Association (COFA)



- Найдите бесплатную помощь в своем районе на сайте OregonHealthCare.gov/GetHelp



Compact of Free
Association (COFA)
Premium Assistance Program



Медицинское страхование в Орегоне www.OregonHealthCare.gov
855-268-3767 (бесплатный вызов)

440-5492r (8/20/COM)